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Rada Miejska w Brzesku 

Radni - Sesja 

Protokół nr XVI/2019 

XVI Sesja w dniu 27 listopada 2019  

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:54 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Barbara Borowiecka, 

2. Franciszek Brzyk, 

3.  Ewa Chmielarz-Żwawa, 

4. Rafał Cichoński, 

5. Marcin Ciurej, 

6. Jadwiga Dadej, 

7. Piotr Duda, 

8. Barbara Górczewska, 

9.  Maria Kądziołka, 

10. Leszek Klimek, 

11. Maria Kucia, 

12. Adam Kwaśniak, 

13. Anna Lubowiecka, 

14.  Zbigniew Łanocha, 

15.  Karol Mróz, 

16. Bogusław Sambor, 

17. Jarosław Sorys, 

18. Kamil Trąba, 

19. Bartłomiej Turlej, 

20. Adrian Zaleśny. 

Nieobecny - Radny Marek Górski. 
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Listy obecności stanowią załączniki do protokołu druk nr 1 i 2. 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka otworzyła  obrady XVI Sesji Rady 

Miejskiej w Brzesku kadencji 2018 – 2023, zwołanej na dzień 27 listopada 2019 r. - 

stwierdziła, że obrady sesji są prawomocne, gdyż zgodnie z listą obecności - na 

ogólną liczbę 21 radnych, w sesji uczestniczyło 20 radnych. 

Przewodnicząca serdecznie przywitała Wysoką Radę,  

 Pana Burmistrza Tomasza Latochę,  

 Pana Grzegorza Bracha wice Burmistrza,  

 Panią Skarbnik Celinę Łanocha,  

 Pana Sekretarza Gminy Stanisława Sułka,  

 Radcę Prawną Urzędu Miejskiego Pana Dominika Zycha, 

 przedstawicieli jednostek pomocniczych Gminy Brzesko w osobach Pań i 

Panów Sołtysów oraz Pań i Panów Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

 Panów Komendantów: Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej starszego brygadiera Piotra Strojnego, 

 Przedstawiciela Komendy Policji w Brzesku – Naczelnika Wydziału 

Prewencji Pana Pawła Maturę;  

 Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Brzesko, 

 pracowników Urzędu Miejskiego,  

 mieszkańców oraz wszystkie te osoby, które nie wymieniłam z imienia                

i nazwiska oraz pełnionych funkcji i sprawowanych godności, a którzy są 

tutaj dzisiaj z nami.  

 przedstawicieli mediów,  

  wszystkich tych, którzy są z nami  dzięki transmisji sesji. 

A szczególnie ciepło powitała młodzież wraz z rodzicami – którzy  w dniu dzisiejszym 

odbiorą Stypendia z rąk Pana Tomasza Latochy Burmistrza Brzeska, za szczególne 

osiągnięcia w dziedzinie nauki, sportu. itd 

Poinformowała, że obrady Sesji Rady Miejskie w Brzesku są transmitowana                

i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  i dźwięk, osoby, które 

pozostaną na Sali wyrażają zgodę na transmisję oraz  rejestrację. Wydano stosowne 

instrukcje – klauzule informacyjne, które są umieszczone:  

 w Biuletynie Informacji Publicznej, 
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 na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Brzesku; 

 na drzwiach wejściowych na Salę Obrad;  

 na tablicach ogłoszeń Urzędu Miejskiego. 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  przedstawiła projekt porządku 

obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Brzesku zwołanej na dzień 27 listopada  2019 r. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie Stypendiów Burmistrza Brzeska za szczególne osiągniecia w roku 

szkolnym 2018/2019. 

4. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa 

Małopolskiego, Starosty Brzeskiego, Komendanta Powiatowego Policji oraz 

Powiatowej Straży Pożarnej w Brzesku. 

5. Informacja na temat uwag zgłoszonych do Protokołów z obrad sesji odbytych        

w dniach 16.10.2019 r., 30.10.2019 r., 11 .11.2019 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych na 

sesjach w dniu 16.10.2019 r. i 30.10.2019 r. 

8. Ocena stanu sanitarnego i estetycznego miasta Brzeska ze szczególnym 

uwzględnieniem terenów zielonych. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018-2019. 

10. Sprawozdania z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019; 
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b) zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 stycznia 2019 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Małopolskiego; 

d) wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

e) przyjęcia Polityki podatkowej Gminy Brzesko na lata 2020-2023; 

f) wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej od opłaty 

za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości położonej w Brzesku; 

g) przyjęcia programu współpracy Gminy Brzesko z organizacjami pozarządowymi         

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

h) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru w Gminie Brzesko o nazwie „Brzesko –Dzielnica 

Przemysłowa”; 

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru w Gminie Brzesko o nazwie „Strefa Aktywności 

Gospodarczej Mokrzyska- Bucze”; 

j) wspólnej realizacji zadania związanego z zakupem „ Broni Palmera”; 

k) stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 1 im. Królowej 

Jadwigi w Brzesku z siedzibą w Brzesku ul. Bartosza Głowackiego 57. 

l) stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 2 im. Janusza 

Korczaka w Brzesku z siedzibą w Brzesku ul. Czarnowiejska 44. 

m) stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II 

w Jadownikach z siedzibą w Jadownikach ul. Szkolna 7. 

n) wezwania JERONIMO MARTINS POLSKA S.A do sprecyzowania wniosku             

z 14 listopada 2019 r.; 

o) przekazania skargi celem załatwienia według kompetencji. 
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12. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie udzielonych odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania za okres od ostatniej sesji. 

13. Interpelacje radnych. 

14. Zapytania radnych. 

15. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na    

nie. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zamknięcie obrad Sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka - zapytała, czy są uwagi i wnioski do 

przesłanego radnym porządku obrad sesji?, uwag brak wobec powyższego – 

porządek obrad uznaje się za przyjęty. 

Ad. 3. Wręczenie Stypendiów Burmistrza Brzeska za szczególne osiągniecia w roku 

szkolnym 2018/2019. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka w imieniu Rady Miejskiej w Brzesku 

złożyła gratulacje wszystkim stypendystom za wybitne osiągnięcia i wysokie wyniki    

w nauce, 

 Burmistrz Tomasz Latocha złożył gratulacje wszystkim stypendystom za wybitne 

osiągnięcia, nauczycielom, rodzicom. 

  

 

Nastąpiło uroczyste wręczenie stypendiów przez Burmistrza Brzeska.  

Wręczono listy gratulacyjne rodzicom i  stypendia uczniom. 

Stypendia otrzymali uczniowie z: 

 

1. PSP Nr 3 w Brzesku; 

2. Zespół Szkolno - Przedszkolny w Brzesku;  

3. SP nr 1 w Brzesku;  
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4. PSP Nr 1 w Jadownikach;  

5. PSP nr 2 w Jadownikach;  

6. PSP w Okocimiu; 

Ad. 4. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa 

Małopolskiego, Starosty Brzeskiego, Komendanta Powiatowego Policji oraz 

Powiatowej Straży Pożarnej w Brzesku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka otwarła  dyskusje w tym punkcie 

obrad – zapytała czy ktoś  z Pań i Panów radnych chciałby zabrać głos. 

Przewodnicząca Maria Kądziołka skierowała prośbę do Komendanta Powiatowego 

Policji w Brzesku, od mieszkańców Osiedla „Kościuszki-Ogrodowa”- o częstsze 

patrole na Osiedlu. W ostatnich dniach oddane zostały do użytku alejki (chodniki)  

pomiędzy Osiedlem Ogrodowa, a sklepem Carrefour – i co się zaczyna dziać, 

alejkami tymi zaczynają urządzać sobie jazdy  użytkownicy kładów,  a dzieci i piesi 

zmuszeni przed nimi  uciekać, a dodatkowo niszczą świeżo ułożone chodniki  – stąd 

prośba o częstsze patrole. 

Ponadto Przewodnicząca  poprosiła  Burmistrza o pomoc dot.  ulicy na Górkach 

(Słotwina). Mieszkańcy poprosili o interwencję w sprawie niszczenia nowo 

wybudowanej drogi, przez TIR-y, duże samochody, które nie mieszczą się pod 

wiaduktem i muszą wykonywać manewry cofania właśnie na tą ulicę, gdzie niszczą 

nawierzchnię. Droga ta nie jest dostosowana do takich obciążeń, jak również 

dewastują pobocza. Może warto rozważyć sprawę wystąpienia do zarządcy drogi      

o zmontowanie dodatkowych znaków, tablicy informacyjnych rzucających się w oczy 

– sygnalizujących przeszkodę.  Kolejna sprawa poruszona przez Przewodnicząca 

Rady dotyczyła braku na przystankach rozkładów jazdy – przewodnicząca poprosiła 

o wystąpienie do przewoźników o ich zamontowanie.  

Więcej zapytań i wniosków nie było, w związku z czym Przewodnicząca Rady   -  

zamknęła  dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Ad. 5. Informacja na temat uwag zgłoszonych do Protokołów z obrad sesji odbytych 

w dniach 16.10.2019, 30.10.2019, 11 .11.2019 r. 
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Do protokołów z sesji odbytych w dniach 16 października 2019 r., 30 października 

2019 r. oraz  11 listopada 2019 r.  nie wniesiono żadnych uwag wobec powyższego, 

zgodnie ze Statutem Gminy – protokoły uznaje się za przyjęte. 

Uwag radnych brak. 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poinformowała, że w  materiałach 

na sesje przekazane zostało sprawozdanie Burmistrza z Jego międzysesyjnej 

działalność. Wobec powyższego zgodnie z § 14 ust. 1 załącznika Nr 5 do Statutu 

Gminy- Regulaminu Rady Miejskiej – w Brzesku otworzyła  dyskusję.   

 Czy są zapytania do Burmistrza Brzeska w kwestii przedłożonego sprawozdania. 

Nie widzi. Podziękowała Panu Burmistrzowi i zamknęła dyskusje w tym punkcie 

obrad. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej 

podjętych na sesjach w dniu 16 października 2019 r. i 30 października 2019 r. 

 

Przewodnicząca Maria Kądziołka poinformowała, że  okresie objętym 

sprawozdaniem odbyły się trzy sesje Rady Miejskiej w Brzesku: 

 XIII sesja w dniu 16 października 2019 r.,  

 XIV sesja RM w dniu 30 października 2019 r., 

 oraz XV Uroczysta Sesja RM w dniu 11 listopada 2019 r.  

W materiałach na sesje otrzymaliśmy sprawozdanie  Burmistrza  z realizacji uchwał 

Rady Miejskiej podjętych na w/w sesjach.  

Mając powyższe na uwadze przewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła  dyskusję        

w tym punkcie obrad. Zapytała, czy są zapytania do przedmiotowego sprawozdania – 

zapytań nie było, wobec powyższego - zamknęła  dyskusję w tym punkcie obrad.  

 

Ad. 8. Ocena stanu sanitarnego i estetycznego miasta Brzeska ze szczególnym 

uwzględnieniem terenów zielonych. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka – wyjaśniła, że  dobrym zwyczajem 

przyjętym od wielu lat, przy  omawianiu zagadnienia dot. – „Informacja o stanie 

środowiska na terenie Gminy Brzesko”, było zapraszanie przedstawicieli 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Krakowie, delegatura                

w Tarnowie, którzy w szerszy sposób przybliżali nam zagadnienia dotyczące tego 

tematu. Niestety, w tym roku nie udało się nam zaprosić przedstawicieli WIOS, ani 

też Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska w Krakowie, gdzie naszą prośbę 

odesłał Oddział Tarnowski Woj. Inspektoratu Ochrony Środowiska. 

Materiały na dzisiejsze posiedzenie zostały przygotowane przez pracowników 

Urzędu Miejskiego, które Państwo otrzymaliście, ponadto zagadnienie to było 

analizowane i omówione na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodnicząca 

zapytała,  czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

W związku z faktem, iż zagadnienie dogłębnie zostało omówione na Komisjach, 

gdzie wszystkie sprawy zostały wyjaśnione i omówione nie było dodatkowych 

zapytań – Przewodnicząca Rady zamykając dyskusję  stwierdziła, że Rada Miejska      

w Brzesku zapoznała się informacją dotyczącą - Oceny stanu sanitarnego                   

i estetycznego miasta Brzeska ze szczególnym uwzględnieniem terenów zielonych. 

Ad. 9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018-2019. 

 

Otwierając ten punkt posiedzenia oraz dyskusję Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Maria Kądziołka poinformowała, iż na dzisiejszą sesję otrzymaliśmy pełną informację 

w tym temacie. Ponadto na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej, informacja była 

przedstawiana i omawiana. Przewodnicząca zapytała,  czy ktoś z Pań i Panów 

Radnych chciałby zabrać głos  w dyskusji? 

  

- W związku z brakiem  osób chcących zabrać głos w dyskusji – zamknęła dyskusje. 

Stwierdziła,  że Rada Miejska w Brzesku zapoznała się z Informacją o stanie 

realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018-2019. 

 

Ad. 10. Sprawozdania z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka – przypomniała, że  z materiałami 

na dzisiejszą sesję otrzymaliśmy wnioski podjęte przez wszystkie Komisje Rady 
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Miejskiej, dlatego nie będziemy ich odczytywać, tylko poprosiła o zadawanie pytań do 

opinii, wniosków i stanowisk podjętych na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej.   

Pytań radnych brak, w związku z powyższym zamknęła dyskusję w tym punkcie 

obrad. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 

2019; 

 

Otwierając dyskusję Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  

poinformowała, iż projekt uchwały omawiany był na Komisjach Rady Miejskiej  – 

Poprosiła Panią Celinę Łanocha Skarbnika Gminy o wprowadzenie i omówienie 

projektu uchwały. 

 

Skarbnik Celina Łanocha dokonała szczegółowego omówienia projektu uchwały jw. 

wraz z autopoprawką Burmistrza Brzeska - wyjaśniła czego dotyczy wprowadzona 

autopoprawka.  

Pytań radnych brak. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  przedstawił projekt uchwały        

z autopoprawką Burmistrza, a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka 

zarządziła sprawdzenie kworum i następnie  poddała projekt uchwały pod głosowanie 

jak niżej:  

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019;. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, 

Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, 

Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, 
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Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, 

Adrian Zaleśny 

NIEOBECNI  - 1 - Marek Górski. 

 

Uchwała Nr XVI/115/2019  - uchwała została podjęta.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694626,uchwala-nr-xvi1152019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-n.html 

 

b) projekt uchwały  w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej             

w Brzesku z dnia 30 stycznia 2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

 

Otwierając dyskusję Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  

poinformowała, iż projekt uchwały omawiany był na wszystkich Komisjach Rady 

Miejskiej  – Poprosiła Panią Celinę Łanocha Skarbnika Gminy o wprowadzenie           

i omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Celina Łanocha dokonała szczegółowego omówienia projektu uchwały jw. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały,            

a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 stycznia 2019       

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej;.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, 

Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, 

Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694626,uchwala-nr-xvi1152019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-n.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694626,uchwala-nr-xvi1152019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-n.html
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Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, 

Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI – 1 - Marek Górski; 

 

Uchwała Nr XVI/116/2019 – uchwała została podjęta.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694633,uchwala-nr-xvi1162019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-iv302019-rady-miejskiej.html 

 

c) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Małopolskiego; 

 

Skarbnik Celina Łanocha dokonała szczegółowego omówienia projektu uchwały. 

pytań radnych brak. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Traba odczytał projekt uchwały,                

a Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Małopolskiego;.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, 

Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

 

NIEOBECNI – 1 - Marek Górski; 

 

Uchwała Nr XVI/117/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694633,uchwala-nr-xvi1162019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-iv302019-rady-miejskiej.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694633,uchwala-nr-xvi1162019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-iv302019-rady-miejskiej.html
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https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694640,uchwala-nr-xvi1172019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-udzielenia-pomocy-finansowej-dla-wojewodz.html 

 

d) projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

 

Otwierając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria 

Kądziołka  poinformowała, iż projekt uchwały omawiany był na Komisjach Rady 

Miejskiej  – poprosiła Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetowego ds. podatków 

Panią  Marzenę Zacher  o wprowadzenie i omówienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Dyrektora Marzena Zacher dokonała szczegółowego omówienia projektu 

uchwały.   

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Adam Kwaśniak zabrał głos w temacie zaproponowanych  podwyżek stawek 

podatkowych na rok 2020 w zakresie podatku od nieruchomości, gdzie jako 

mieszkaniec czuje się zaniepokojony taką sytuacją.  

 

Na zapytanie radnego odpowiedział Burmistrz Tomasz Latocha, który przedstawił 

elementy jakie mają główny wpływ na propozycje wzrostu stawek podatkowych na 

rok przyszły.  

Więcej pytań radnych brak. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały 

pod głosowanie jak niżej: 

 

Głosowano w sprawie: 

wysokości stawek podatku od nieruchomości;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, 

Piotr Duda, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Karol 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694640,uchwala-nr-xvi1172019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-udzielenia-pomocy-finansowej-dla-wojewodz.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694640,uchwala-nr-xvi1172019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-udzielenia-pomocy-finansowej-dla-wojewodz.html
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Mróz, Bogusław Sambor, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

PRZECIW (2) - Adam Kwaśniak, Jarosław Sorys; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) -  Ewa Chmielarz-Żwawa, Marcin Ciurej, Barbara 

Górczewska, Zbigniew Łanocha; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

 

Uchwała nr XVI/118/2019 – uchwała została podjęta.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694641,uchwala-nr-xvi1182019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-wysokosci-stawek-podatku-od-nieruchomosci.html 

 

e) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Polityki podatkowej Gminy Brzesko na lata 

2020-2023; 

Otwierając dyskusję  w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Maria Kądziołka  

poinformowała, iż projekt uchwały omawiany był na wszystkich Komisjach Rady 

Miejskiej  – poprosiła Panią Marzenę Zacher z-ca Dyrektora Wydziału Budżetowego 

ds. podatków  o omówienie uchwały. 

Zastępca Dyrektora Marzena Zacher szczegółowo omówił projektu uchwały.   

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Jarosław Sorys – zabrał głos w temacie propozycji  podwyżki w kolejnych 

latach stawek podatkowych o procent inflacji. Radny stwierdził, że zaproponowany 

projekt uchwały jest dobrym rozwiązaniem. Radny uzasadnił swoją decyzję głosując 

przeciwko projektowi uchwały w sprawie  stawek podatku od nieruchomości oraz 

stosowanej polityki podatkowej w poprzednich latach.  

Na zapytanie radnego odpowiedziała Pani Dyrektor Marzena Zacher. 

Burmistrz Tomasz Latocha – odniósł się do przedstawionych propozycji stawek 

podatkowych zawartych w omawianym projekcie uchwały jw. 

Więcej pytań radnych nie było, wobec czego Przewodnicząca Maria Kądziołka 

zamknęła dyskusję w tym punkcie obrad i poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej Kamil Trąba o przedstawienie projektu uchwały, po którym  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie jak niżej: 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694641,uchwala-nr-xvi1182019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-wysokosci-stawek-podatku-od-nieruchomosci.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694641,uchwala-nr-xvi1182019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-wysokosci-stawek-podatku-od-nieruchomosci.html
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Polityki podatkowej Gminy Brzesko na lata 2020-2023; 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Anna 

Lubowiecka, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian 

Zaleśny; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Barbara Górczewska, Adam 

Kwaśniak, Zbigniew Łanocha, Jarosław Sorys; 

PRZECIW (0); 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

Uchwała nr XVI/119/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694646,uchwala-nr-xvi1192019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-przyjecia-polityki-podatkowej-gminy-brzes.html 

 

f) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego           

w prawo własności nieruchomości położonej w Brzesku; 

Otwierając dyskusję  w tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej  Maria 

Kądziołka  poinformowała, iż projekt uchwały omawiany był na wszystkich Komisjach 

Rady Miejskiej  – poprosiła Burmistrza o wprowadzenie oraz omówienie projektu 

uchwały. 

Burmistrz Tomasz Latocha dokonał szczegółowego omówienia powyższego projektu 

uchwały. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694646,uchwala-nr-xvi1192019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-przyjecia-polityki-podatkowej-gminy-brzes.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694646,uchwala-nr-xvi1192019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-przyjecia-polityki-podatkowej-gminy-brzes.html
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Pytań radnych do projektu uchwały brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały 

pod głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej od opłaty za 

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 

położonej w Brzesku;.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, 

Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, 

Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, 

Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, 

Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski. 

 

Uchwała nr XVI/120/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694650,uchwala-nr-xvi1202019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-wyrazenia-zgody-na-odstapienie-od-zadania.html 

 

g) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia programu współpracy Gminy Brzesko             

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2020. 

Otwierając dyskusję Przewodnicząca Rady Maria Kądziołka poinformowała, że 

projekt uchwały omawiany był na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694650,uchwala-nr-xvi1202019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-wyrazenia-zgody-na-odstapienie-od-zadania.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694650,uchwala-nr-xvi1202019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-wyrazenia-zgody-na-odstapienie-od-zadania.html
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Burmistrz Tomasz Latocha dokonał omówienia projektu uchwały. 

Zapytań radnych brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba  przedstawił projekt uchwały,          

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały 

pod głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia programu współpracy Gminy Brzesko z organizacjami pozarządowymi          

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) – Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, 

Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

Uchwała nr XVI/121/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694653,uchwala-nr-xvi1212019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-przyjecia-programu-wspolpracy-gminy-brzes.html 

 

h) projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w Gminie Brzesko o nazwie „ 

Brzesko –Dzielnica Przemysłowa”; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poinformowała, że projekt uchwały 

omawiany był na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694653,uchwala-nr-xvi1212019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-przyjecia-programu-wspolpracy-gminy-brzes.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694653,uchwala-nr-xvi1212019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-przyjecia-programu-wspolpracy-gminy-brzes.html
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 Burmistrz Tomasz Latocha dokonał omówienia projektu uchwały. 

Zapytań do projektu uchwały nie było. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały 

pod głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru w Gminie Brzesko o nazwie „Brzesko – Dzielnica 

Przemysłowa”;  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, 

Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

Uchwała nr XVI/122/2019 – uchwała została podjęta.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694657,uchwala-nr-xvi1222019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-przystapienia-do-sporzadzenia-zmiany-miej.html 

 

i)      projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w Gminie Brzesko          

o nazwie „ Strefa Aktywności Gospodarczej Mokrzyska- Bucze”; 

Otwierając dyskusję Przewodnicząca Maria Kądziołka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694657,uchwala-nr-xvi1222019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-przystapienia-do-sporzadzenia-zmiany-miej.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694657,uchwala-nr-xvi1222019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-przystapienia-do-sporzadzenia-zmiany-miej.html
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 Burmistrz Tomasz Latocha omówił projektu uchwały. 

Zapytań do projektu nie było.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny    przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały 

pod głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru w Gminie Brzesko o nazwie „Strefa Aktywności 

Gospodarczej Mokrzyska- Bucze”;.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, 

Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

Uchwała nr XVI/123/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694661,uchwala-nr-xvi1232019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-przystapienia-do-sporzadzenia-miejscowego.html  

 

j) projekt uchwały w sprawie  wspólnej realizacji zadania związanego z zakupem 

„Broni Palmera”; 

 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694661,uchwala-nr-xvi1232019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-przystapienia-do-sporzadzenia-miejscowego.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694661,uchwala-nr-xvi1232019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-przystapienia-do-sporzadzenia-miejscowego.html
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Otwierając dyskusje Przewodnicząca Maria Kądziołka poprosiła Burmistrza                

o omówienie powyższego projektu uchwały. 

 Burmistrz Tomasz Latocha szczegółowo omówił projekt uchwały. 

Zapytań radnych brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny   przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała projekt uchwały 

pod głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

wspólnej realizacji zadania związanego z zakupem „Broni Palmera”; 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, 

Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

Uchwała nr XVI/124/2019 – uchwała została podjęta. 

 https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694664,uchwala-nr-xvi1242019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-wspolnej-realizacji-zadania-zwiazanego-z-.html 

 

k) projekt uchwały w sprawie  stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum nr 1 im. Królowej Jadwigi w Brzesku z siedzibą w Brzesku ul. Bartosza 

Głowackiego 57. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694664,uchwala-nr-xvi1242019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-wspolnej-realizacji-zadania-zwiazanego-z-.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694664,uchwala-nr-xvi1242019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-wspolnej-realizacji-zadania-zwiazanego-z-.html
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Otwierając dyskusje Przewodnicząca Maria Kądziołka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na Komisjach Rady Miejskiej. 

Zapytań w dyskusji brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zarządziła sprawdzenie 

kworum i nastepnie poddała projekt uchwały pod głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie:  

stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 1 im. Królowej 

Jadwigi w Brzesku z siedzibą w Brzesku ul. Bartosza Głowackiego 57.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, 

Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, 

Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNI (3) - Marcin Ciurej, Marek Górski, Bartłomiej Turlej; 

Uchwała nr XVI/125/2019 –uchwała została podjęta.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694665,uchwala-nr-xvi1252019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-stwierdzenia-zakonczenia-dzialalnosci-pub.html 

 

l) projekt uchwały w sprawie  stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum nr 2 im. Janusza Korczaka w Brzesku z siedzibą w Brzesku ul. 

Czarnowiejska 44. 

Otwierając dyskusje Przewodnicząca Maria Kądziołka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na Komisjach Rady Miejskiej. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694665,uchwala-nr-xvi1252019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-stwierdzenia-zakonczenia-dzialalnosci-pub.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694665,uchwala-nr-xvi1252019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-stwierdzenia-zakonczenia-dzialalnosci-pub.html
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Zapytań w dyskusji brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zarządziła sprawdzenie 

kworum i poddała projekt uchwały pod głosowanie jak niżej:  

Głosowano w sprawie: 

stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 2 im. Janusza 

Korczaka w Brzesku z siedzibą w Brzesku ul. Czarnowiejska 44.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, 

Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, 

Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, 

Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, 

Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

Uchwała nr XVI/126/2019 – uchwała została podjęta.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694666,uchwala-nr-xvi1262019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-stwierdzenia-zakonczenia-dzialalnosci-pub.html 

 

m) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum im. Jana Pawła II w Jadownikach z siedzibą w Jadownikach ul. Szkolna 

7. 

Otwierając dyskusje Przewodnicząca Rady Maria Kądziołka poinformowała, że 

projekt uchwały omawiany był na Komisjach Rady Miejskiej. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694666,uchwala-nr-xvi1262019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-stwierdzenia-zakonczenia-dzialalnosci-pub.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694666,uchwala-nr-xvi1262019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-stwierdzenia-zakonczenia-dzialalnosci-pub.html
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Zapytań w dyskusji brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  poddała projekt uchwały 

pod głosowanie jak niżej:  

Głosowano w sprawie: 

stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II       

w Jadownikach z siedzibą w Jadownikach ul. Szkolna 7. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) -]Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, 

Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

 

Uchwała nr XVI/127/2019 uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694668,uchwala-nr-xvi1272019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-stwierdzenia-zakonczenia-dzialalnosci-pub.html 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka ogłosiła 30 minutową przerwę          

w obradach. 

Obrady wznowione po przerwie. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694668,uchwala-nr-xvi1272019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-stwierdzenia-zakonczenia-dzialalnosci-pub.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694668,uchwala-nr-xvi1272019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-stwierdzenia-zakonczenia-dzialalnosci-pub.html
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n) projekt uchwały w sprawie wezwania JERONIMO MARTINS POLSKA S.A do 

sprecyzowania wniosku z 14 listopada 2019 r.; 

 Otwierając dyskusję,  w tym punkcie obrad  Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria 

Kądziołka  przedstawiła uzasadnienie do powyższego projektu uchwały.  

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Adam Kwaśniak – zapytał jaka jest długość w chwili obecnej oczekiwania na 

uzyskania zezwolenia na detaliczną sprzedaż napojów alkoholowych oraz jaka jest 

ilość podmiotów oczekujących na zezwolenia. 

Burmistrz Tomasz Latocha odpowiedział na zapytanie radnego. 

więcej pytań brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  poddała projekt uchwały 

pod głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

wezwania JERONIMO MARTINS POLSKA S.A do sprecyzowania wniosku                 

z            14 listopada 2019 r.;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, 

Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 
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Uchwała nr XVI/128/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694670,uchwala-nr-xvi1282019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-wezwania-jeronimo-martins-polska-sa-do-sp.html 

 

o) projekt uchwały w sprawie  przekazania skargi celem załatwienia według 

kompetencji. 

 

Otwierając dyskusję,  w tym punkcie obrad  Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria 

Kądziołka  przedstawiła uzasadnienie do powyższego projektu uchwały, zawarte       

w projekcie. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Brzesku – 

analizowała pismo i zarekomendowała Radzie Miejskiej przyjęcie przedmiotowej 

uchwały. 

Zapytań i wniosków w dyskusji brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały,  

natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zarządziła sprawdzenie 

kworum, po czym  poddała projekt uchwały pod głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 

przekazania skargi celem załatwienia według kompetencji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2; 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 

Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, 

Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, 

Bartłomiej Turlej; 

NIEOBECNI (2) - Marek Górski, Adrian Zaleśny; 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694670,uchwala-nr-xvi1282019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-wezwania-jeronimo-martins-polska-sa-do-sp.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694670,uchwala-nr-xvi1282019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-wezwania-jeronimo-martins-polska-sa-do-sp.html
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Uchwała nr XVI/129/2019 – uchwała została podjęta. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694672,uchwala-nr-xvi1292019-z-dnia-27-

listopada-2019-r-w-sprawie-przekazania-skargi-celem-zalatwienia-wedl.html 

Ad. 12. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie udzielonych 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania za okres od ostatniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka przypomniała - w materiałach na 

sesje otrzymaliśmy informację -  sprawozdanie w sprawie udzielonych odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania. Otworzyła dyskusję w tym punkcie obrad.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Ewa Chmielarz-Żwawa zabrała po raz kolejny  głos w temacie udzielonej 

odpowiedzi na interpelacje złożoną na ostatniej sesji w dniu 30 października 2019 

roku w sprawie nie przyjęcia dziecka do PP w Buczu. Sprawy poruszane                    

w interpelacji są  istotne, dlatego prosi  o udzielenie jej wyczerpującej odpowiedzi na 

tą interpelację - https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1680958,interpelacja-radnej-

ewy-chmielarz-zwawej-z-dnia-30102019-r.html.  

Do wypowiedzi radnej Ewy Chmielarz – Żwawa dot. nie przyjęcia dziecka do 

przedszkola w Buczu odniósł się Burmistrz Tomasz Latocha oraz Dyrektor Józef 

Cierniak., Radny Jarosław Sorys  oraz Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria 

Kądziołka. 

 Ad.13. Interpelacje radnych. 

Radny Adam Kwaśniak -  interpelacja w sprawie remontu chodnika na ul. 

Błękitnej.https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1695098,interpelacja-radnego-

adama-kwasniaka-z-dnia-27112019-r.html 

 

Radny Zbigniew Łanocha  interpelacja w sprawie dot. remontu ul. Floriańskiej               

w Jasieniu  w roku 2020.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694672,uchwala-nr-xvi1292019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-przekazania-skargi-celem-zalatwienia-wedl.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1694672,uchwala-nr-xvi1292019-z-dnia-27-listopada-2019-r-w-sprawie-przekazania-skargi-celem-zalatwienia-wedl.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1680958,interpelacja-radnej-ewy-chmielarz-zwawej-z-dnia-30102019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1680958,interpelacja-radnej-ewy-chmielarz-zwawej-z-dnia-30102019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1695098,interpelacja-radnego-adama-kwasniaka-z-dnia-27112019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1695098,interpelacja-radnego-adama-kwasniaka-z-dnia-27112019-r.html
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https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1695092,interpelacja-radnego-zbigniewa-

lanochy-z-dnia-27112019-r.html 

 

Ad.14. Zapytania radnych. 

 

Brak zapytań radnych. 

 

Ad.15. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na 

nie. 

Radny Jarosław Sorys zgłosił wnioski i zapytania  w sprawach dot.  

1) Kontynuacji budowy kanalizacji sanitarnej w Jadownikach; 

2) Podjęcie działań związanych z rozwiązaniem problemu niszczejącego 

budynku poczty w Jadownikach; 

3) Budowy boiska ze sztuczną nawierzchnią przy PSP nr 1 w Jadownikach oraz 

budowa wieży widokowej na Bocheńcu.  

4) Wniosek w sprawie wykonania projektu oświetlenia ulicznego na ul. 

Piastowskiej przy granicy z Jadownikami.   

Burmistrz Tomasz Latocha  odpowiedział na zapytania radnego Sorysa dot. 

wykonania kanalizacji  sanitarnej na dwóch ulicach spornych w Jadownikach.  

Radny Adam Kwaśniak -  poruszył temat złego odwodnienia ulic 19 Stycznia                    

i Uczestników  Ruchu Oporu. W ostatnim czasie była wykonywana koncepcja 

rozwiązania tego problemu, czy są możliwości, by w najbliższym czasie wykonać 

nową kanalizację w tych rejonach Brzeska.  

 Burmistrz Tomasz Latocha  odpowiedział na zapytania radnego  dot. wykonania 

projektu budowy kanalizacji w obrębie szpitala wspólnie z GDDKiA wzdłuż nowo 

projektowanego II etapu budowy zjazdu z autostrady,  co znacznie ulży  temu by 

nadmiar wody nie kierowany był z góry w kierunku miasta. 

 

 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1695092,interpelacja-radnego-zbigniewa-lanochy-z-dnia-27112019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1695092,interpelacja-radnego-zbigniewa-lanochy-z-dnia-27112019-r.html
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Ad. 16. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Franciszek Brzyk zawnioskował do Przewodniczącej Rady Miejskiej                

o rozważenie możliwości powrotu do zwoływania posiedzeń sesji w godzinach 

porannych. Radny uzasadnił swój wniosek.  

Przewodnicząca Rady  Miejskiej odpowiedziała, że przedyskutuje tą propozycje         

z radnymi i na następnej sesji radny otrzyma odpowiedź. 

Następnie Przewodnicząca przypomniała, że Biskup Tarnowski Andrzej Jeż zaprosił 

wszystkich radnych na organizowany Dzień Skupienia, dnia 14 grudnia br. - wszyscy 

radni otrzymali imienne zaproszenia. 

Ponadto przewodnicząca zgłosiła wnioski do realizacji o treści: 

1) Mieszkańcy ulicy na Górkach (Słotwina) poprosili o interwencję w sprawie 

niszczenia nowo wybudowanej drogi, przez TIR-y, duże samochody, które nie 

mieszczą się pod wiaduktem i muszą wykonywać manewry cofania właśnie na ta 

ulicę, przez co niszczą nawierzchnię, a droga ta nie jest dostosowana do takich 

obciążeń, jak również dewastują pobocza. Może warto rozważyć sprawę wystąpienia 

do właściciel drogi o zmontowanie dodatkowych znaków, tablicy informacyjnych 

rzucających się w oczy – sygnalizujących przeszkodę. 

2) na przystankach, brak jest rozkładów jazdy – prośba o wystąpienie do 

przewoźników o ich zamontowanie.  

Burmistrz Tomasz Latocha odpowiedział na wnioski Pani Przewodniczącej. 

Radny Jarosław Sorys odniósł się do treści udzielonej odpowiedzi na interpelacje       

w sprawie wykaszania nieużytków co zapewne spowoduje iż dzika zwierzyna nie 

będzie podchodzić zbyt blisko domów. Radny uważa, iż należy zorganizować 

spotkanie z Panem łowczym W.G. który najlepiej będzie wiedział które tereny należy 

w pierwszej kolejności wykosić.  

  Burmistrz Tomasz Latocha odpowiedział na zapytanie radnego Sorysa.  

Przewodnicząca Maria Kądziołka  odniosła się do wypowiedzi radnego Franciszka 

Brzyka, który stwierdził, iż przez to, że posiedzenia sesji są w godzinach 

popołudniowych brak jest  mieszkańców na widowni. Przyczyna braku  mieszkańców 
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na widowni podczas obradach sesji jest taka, iż mieszkańcy mają możliwość oglądać 

transmisje  z obrad w domu. 

Ad. 17. Zamknięcie obrad Sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodnicząca Rady Miejskiej w Brzesku Maria 

Kądziołka zamknęła obrady XVI  sesji Rady Miejskiej w Brzesku, zwołanej na dzień 

27 listopada 2019 r. godz.12.00. (Pełny przebieg sesji na płycie CD). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w  Brzesku 

(-)mgr Maria Kądziołka 

 

Protokół przygotował(a): Inspektor Marta Kółkowska - Zespół Spraw Samorządowych 

 

 

  


